
                                   Info fra bestyrelsen 
Jeg vil for det første hermed takke for et godt og konstruktivt afdelingsmøde d 19-04-2022 

Og som lovet på afdelingsmødet kommer her lidt info omkring konstitueringen. 

Formand: Johnny Frank Hansen- valgt for 2 år 

Næstformand: Inger mariager- valgt for 1 år 

Bestyrelsesmedlem: Marina Holm- valgt for 2 år 

Bestyrelsesmedlem: Sofie Berrett- valgt for 1 år 

Bestyrelsesmedlem: Kim Jensen- valgt for 2 år 

Suppleant: Suzanne Strandstoft- valgt for 1 år 

 

Nogle af de opgaver der skal arbejdes på det kommende år er:  

Færdiggørelsen af Råderetskataloget. 

Indføre rettelserne til husorden som blev vedtaget på afdelingsmødet. Dette er ved at bliver 

udført i skrivende stund.  

Nedsættelse af et beplantningsudvalg: Her er vi blevet enige om at invitere til et kaffemøde med 

beboerne i den nærmeste fremtid. Invitation vil snart blive udsendt. Vi håber at mange beboere vil 

møde op og komme med gode ideer samt evt. melde sig til udvalget. 

Arbejdet med at anlægge legepladsen vil blive startet op. 

Indhegning af boldbane: Dette skal prissættes og bringes op på næste afdelingsmøde. 

Vi vil også i nærmeste fremtid tage istandsættelse af vores cykel kælder op igen. Her mangler 

cykelstativer samt pladser til barnevogne og børnenes el-biler mm 

Der blev også på afdelingsmødet snakket om Skægkræ: Her vil beboerne snart få besøg af en 

skadyrsbekæmper som skal gennemgå samtlige boliger samt kældergang. 
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